
 

 

Referat fra FAU Møte 30.08.2023  

Til stede: 

1. Håkon og Frøydis 

2. Inga, Rannveig og Silje 

3. Ingvild, Guri og Maria  

4. Anne Line og Hanne 

5. Hogne og Camilla  

6. Benedicte, Hilde og Kjerstin  

7. Charlotte og Birgitte 

 

Rektor: Ny rektor Kjerstin Grøtta og Konstituert rektor Kim Jonsson  

Referent: Anne Line 

 

1: Presentasjon av årets FAU medlemmer 

- En kort presentasjon av hvem alle er 

- Fau leder informerte kort om hva det vil si å sitte i FAU og hva som forventes.  

Ny ordning fra i år. Hver FAU sitter i 2år, men kun 1 år sammen for å sikre kontinuitet. 

Lærerne vil få en oversikt over hvilke trinn som mangler hva før kommende foreldremøte. 

FAU innhenter kontaktinfo til trinnkontakter på sine respektive trinn, info legges til i SPOND 

og kun navn i listen som publiseres på nettsiden til Bønes Skole. 

 

2: Kim: konstituert rektor 

Det har vært en del endring i personalsituasjonen for skolen ifm endringer kommunalt. De 

arbeider videre på Bønes skole med sine satsingsområder og med å videreføre det gode som 

har vært i skolen de siste årene.  

Utfordringer på skolen på kveldstid (hærverk) og skoletid. Oppfordrer foreldre til å ta turen 

over plassen på kveldstid, kontakt politi eller utekontakte ved bråk. Temaet blir tatt opp på 

foreldremøte tirsdag, onsdag og torsdag neste uke. Hallen er stengt disse dagene. 

Kommende planleggingsdag (Valgdagen) brukes til førstehjelpsopplæring. 

 



 

 

3: Bursdag  

Viktig med inkludering og felleskap. Det utarbeides derfor felles rutiner for alle trinn. Det ble 

vedtatt å gå bort fra gaver i bursdag, men at barnet kommer med et kort til bursdagsbarnet. 

På noen trinn har det vært vanlig at foreldrene gir barnet en større gave i besøket, men det 

ønsker vi nå å gå vekk i fra. Videre fremmes forslag fra FAU om å rullere på bursdagsgrupper 

hvert år, og ha mindre grupper på 7-9 stk. Lærerne rullerer gruppene. Vi vil også vurdere 

mixede grupper av gutter og jenter og prøver dette ut på 1.trinn 23/24. En evaluering gjøres 

etter jul og legger grunnlaget for hva vi gjør fra høsten 2024.  

 

3: Økonomi 

Regnskap. 146.000 på konto. Vi fikk inn 60.000 i inntekt fra 17.mai.  

Vi har fått 15.000 kr fra Fana Sparebank som vedtas brukt på 1-3 trinn på sosiale aktiviteter 

som følge av at de ikke får Disco.  

Vi ønsker å ha en foredragsholder til vårens foreldremøte. Ber om forslag til aktuelle aktører.  

 

4: Eventuelt 

 Disko 16.november 6-7 trinn. 

 Fordeling av arealer til felles Halloweenfeiring – Vi må spørre rektor om dette.  

 Tilsynsvakt – vi ønsker status fra skolen på om det er tilsatt. 

 Filer og referater legges også ut i SPOND under «filer».  

 

Kommende møter:  

04.10.2023 kl 1930-2100 

08.11.2023 kl 1930-2100 

Intet møte i desember  

 

 



 

 

 

 


